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PREMIUM WELLNESS EQUIPMENT



All Bellezi chairs and beds are developed and tested to the extreme 
in partnership with LINAK® actuator technology to o� er you and your 
clients security. 

The entire Bellezi range has been covered with Anti-bacterial Silver-
Guard upholstery since 2021. With Silverguard, you are assured of high 
quality upholstery for optimal and durable comfort. It meets the most 
stringent international fi re safety standards and is suitable for spaces 
where optimal hygiene is important. 

All Bellezi treatment chairs and wellness beds are equipped with our 
Cloud 9 Super Soft Mattress™ as standard. Bellezi looked primarily at 
market leaders in the fi eld of sleeping when developing our own mat-
tresses. It became important to develop a mattress compound suitable 
for every client and therefore without a distinction in comfort in respect 
of posture or body weight. 

One thing is incredibly important when you purchase a new treatment 
chair or wellness bed: the confi dence that you can carry on working at 
all times. In the unlikely event that you experience a problem, our pro-
fessional Bellezi service team will help you resolve it as quickly as pos-
sible. All Bellezi products come with a full 5-year factory guarantee, 
including 24-hour service, as standard. We are available by telephone 
and via WhatsApp on telephone number +31 (0) 74 3766351 from 8:00 
to 22:00 hours, 365 days a year across the whole of Europe.

Alle Bellezi Kosmetik- und Wellnessliegen werden in Zusammenarbeit 
mit der LINAK®-Antriebstechnologie bis zum Äußersten entwickelt und 
getestet, um Ihnen und Ihren Kunden Sicherheit zu bieten. 

Das gesamte Bellezi-Sortiment ist seit 2021 standardmäßig mit dem 
antibakteriellen SilverGuard-Bezug ausgestattet. Mit Silverguard er-
halten Sie einen hochwertigen Sto� bezug für optimalen, langlebigen 
Komfort. Er erfüllt die strengsten internationalen Brandschutznormen 
und eignet sich für Bereiche, in denen auf optimale Hygiene geachtet 
werden muss. 

Alle Bellezi Kosmetikliegen und Wellnessliegen sind standardmäßig mit 
unserer Cloud 9 Super Soft Mattress™ ausgestattet. Bei der Entwic-
klung unserer eigenen Matratzen hat sich Bellezi vor allem an den 
Marktführern im Schlafbereich orientiert. Es wurde wichtig, eine Ma-
tratzenzusammensetzung zu entwickeln, die für jeden geeignet ist und 
sich der Komfort somit aufgrund von Statur oder Körpergewicht nicht 
unterscheidet. 

Beim Kauf von neuen Kosmetikliegen oder Wellnessliegen ist vor allem 
eines besonders wichtig: das Gefühl, jederzeit weiterarbeiten zu kön-
nen. Sollten Sie dennoch Probleme haben, hilft Ihnen unser professi-
onelles Bellezi-Serviceteam, diese schnellstmöglich zu lösen.Bellezi 
gewährt standardmäßig eine 5-jährige volle Herstellergarantie ein-
schließlich 24-Stunden-Service auf alle Produkte. Wir sind telefonisch 
sowie per Whatsapp unter der Telefonnummer +31 (0) 74 3766351 von 
8:00 bis 22:00 Uhr an 365 Tagen im Jahr europaweit für Sie erreichbar. 

Powered by LINAK®  | Powered by LINAK®

Silverguard Vinyl  | Silverguard Kunstleder

Cloud 9 Super Soft Mattress™  |  Cloud 9 Super Soft Mattress™

Bellezi Service  |  Bellezi Service



Gleneagles Hotel  |  Scotland

House of Rituals  |  Amsterdam (NL)

The Market Hotel by Westcord  |  Groningen (NL)

ViviSpa & Beauty  |  Moldova



Wellness beds  |  Wellnessliegen

Velvet Evo options |
Velvet Evo Optionen 

Velvet Evo W4 Pro
€ 3595

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Velvet Evo W4 
€ 3495

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Wellness beds  |  Wellnessliegen

Velvet Evo W4 Pro Podo
€ 3645

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Velvet Evo Gravidanza
€ 3745

Velvet Evo Ayurveda
€ 3345

Bellezi Intelligent heating system + € 325

All models are available from stock in four standard colour combinations. Ask our sta�  about all 
custom-made possibilties.  | Alle Modelle sind in unseren vier Standard-Farbkombinationen ab Lager 
erhältlich. Fragen Sie unsere Mitarbeiter nach allen Möglichkeiten der Sonderanfertigung. 

Designbox
€ 975

Aluminium bottom plate
€ 325

Paper roll holder 
€ 95

Paper roll holder 



Wellness beds  |  Wellnessliegen

Treatment chairs  |  Kosmetikliegen

Fasano W3
€ 3145

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Avivo W4
€ 3245

Avivo W4 Pro
€ 3345

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Silk Evo Podo New!
€ 2945 

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Figo S4
€ 2545

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Wellness beds  |  Wellnessliegen

Silk Evo S4
€ 2945

Bellezi Intelligent heating system + € 325

Bellezi Intelligent heating system + € 325

All prices are exclusive of VAT.  |  Alle Preise sind exklusive MwSt. 
Mit umsatsteuer-Identifi kationsnummer (USt-IdNr) braucht keine Mehrewertsteuer gezahlt zu werden. 



Seat covers  | Bezüge

Massage beds  |  Massageliegen

Faro M1
€ 1345

Faro M3
€ 1745

Four colours terry cloth covers (280 g/m2) are available from stock for each model as 
standard for € 95,- per set.  |  Vier Farben von Frotteebezügen (280 g/m2) sind für jedes 
Modell serienmäßig ab Lager lieferbarf für €95 pro set. 

Massageliegen

Colours for the terry covers 

In addition to the colours below, we can also 
produce covers in other colours or fabric 

if desired. The size of the order and/or the 
colour will determine whether Bellezi charges 

a supplement.
whether Bellezi charges a supplement.



Accessories  |  Zubehör

Foot control 4 motor
€ 210

Foot control 3 motor
€ 180

Foot control 2 motor
€ 150 

Foot control 1 motor
€ 120

Cleaning Spray Bellezi
€ 35

Medical wheels
€ 125

Neck Cushion Soft 
€ 75

Neck Cushion Square 
€ 75

Massage headrest
€ 175

Gel Mask by Bellezi
€ 50

All prices are exclusive of VAT.  |  Alle Preise sind exklusive MwSt. 
Mit umsatsteuer-Identifi kationsnummer (USt-IdNr) braucht keine Mehrewertsteuer gezahlt zu werden. 

With stitched
company logo 

+ € 125

Neck Cushion Cloud 9
€ 75

Knee Cushions
€ 95

Circular & Semi Circular



Tabourets  | Arbeitstühle

Trolleys  | Gerätewagen

Sympatico Comfort
€ 275

Torres Comfort
€ 275

Moreno
€ 235

Arenal
€ 235

Soft gel 
wheel set

+ € 80

Cargo 
€ 445

Emas
€ 215
EmasCargo Cargo Grande

€ 495

Fero L2
€ 255

Fero L3
€ 275

Delta L1
€ 255

Delta L2
€ 275

Wall / Trolley attachment
Magnifying lamp

€ 30

Standard from stock 
in white & black. Farbe standard ab

 lager in Weiss oder Schwarz 

Standard with aluminium base. Possible with black fi nish +€95        Standard mit Aluminium-Fuß. Möglich mit schwarzem Finish +€95 

Soft gel 

All prices are exclusive of VAT.  |  Alle Preise sind exklusive MwSt. 
Mit umsatsteuer-Identifi kationsnummer (USt-IdNr) braucht keine Mehrewertsteuer gezahlt zu werden. 



Magnifying lamp   |   Lupenleuchte

Towelheater  |  Kompressenwärmer

Magnifying Lamp 
Premium

€ 295

Magnifying Lamp 
Premium Led

€ 445

Magnifying Lamp
Stand
€ 75

Premium White 
€ 545

Premium Black Small
€ 475

Standard White Small
€ 275

Standard with aluminium base. Possible with black fi nish +€95        Standard mit Aluminium-Fuß. Möglich mit schwarzem Finish +€95 

Leasing options    |   Leasing-Angebote
The acquisition of a new Bellezi treatment chair or wellness bed is a big investment and we therefore o� er our clients a fi nancial leasing option. 
In collaboration with various lease partners, we make provision for this via monthly repayments. The leasing company is the legal owner of the 

treatment chair or wellness bed during your lease period. Legal ownership passes to you at the end of the lease contract, which means it is yours.

Die Anscha£ ung einer neuen Bellezi Kosmetik- oder Wellnessliege ist eine große Investition, daher bieten wir unseren Kunden die Möglichkeit eines 
Finanzierungsleasings an. In Zusammenarbeit mit verschiedenen Leasingpartnern sorgen wir dafür, dass die Liege während des Leasingzeitraums 

rechtlich im Besitz der Leasinggesellschaft ist. Am Ende des Leasingvertrags geht das rechtliche Eigentum auf Sie über, d.h. es gehört Ihnen. 

All prices are exclusive of VAT.  |  Alle Preise sind exklusive MwSt. 
Mit umsatsteuer-Identifi kationsnummer (USt-IdNr) braucht keine Mehrewertsteuer gezahlt zu werden. 

Bellezi Moon Light New!
€ 345 



Delivery & Installation  |  Lieferung & Installation

A unique service o� ered by Bellezi is the shipping, unpacking, and careful placement and installation of your order. Our 
professional internally-trained engineers will set up the equipment and give you a detailed explanation about use and 
maintenance. Costs may vary by distance and ground or upper fl oors.
Ein einzigartiger Service, den Bellezi bietet, ist die Lieferung, das Auspacken, die schadensfreie Platzierung und die Mon-
tage Ihrer Bestellung. Unsere professionellen, eigens ausgebildeten Techniker schließen die Geräte an und erklären Ihnen 
ausführlich die Bedienung und Wartung. Die Kosten variieren nach Entfernung und Erdgeschoss oder Obergeschoss.

Our head o�  ce is currently located in Borne, the Netherlands. You are more than welcome to collect your order if desired. You can visit us 365 days 
a year for this and it is the only option that is completely free of charge. Please make an appointment in advance if you wish to make use of this 
option. We will then ensure your order is ready for collection.
Unser Hauptsitz befi ndet sich derzeit in Borne in den Niederlanden. Sie sind herzlich eingeladen, Ihre Bestellung auf Wunsch abzuholen. Sie können 
uns an 365 Tagen im Jahr besuchen und dies ist die einzige Möglichkeit, die völlig kostenlos ist. Bitte vereinbaren Sie im Voraus einen Termin, wenn 
Sie von dieser Möglichkeit Gebrauch machen möchten. Wir werden dann dafür sorgen, dass Ihre Bestellung zur Abholung bereitsteht.

Packaged products are delivered to your front door as standard. Because of the dimensions of our treatment chairs 
and wellness beds, they will be delivered to you via pallet shipping. Costs may vary from one country to another.
Die verpackten Produkte werden standardmäßig bis an Ihre Tür geliefert. Aufgrund der Abmessungen unserer Kos-
metik- und Wellnessliegen werden diese per Palettenversand zu Ihnen geliefert. Die Kosten können je nach Land 
variieren.

Gold  |  Gold

Silver  | Silber

Bronze | Bronze

Scan to see how it works

Scan to see how it works

Roomspray (200 ml)     € 17,50
Special deal: 18 x 200ml   € 250
Retail sales price    € 27,50

Roomspray (500 ml)     € 27
Special deal: 12 x 500ml   € 250
Retail sales price    € 60

Roomspray di� user 2.0    € 345
Etheric oils Legno Botanico (100 ml)  € 80

Aqua di Bellezi  Legno Botanicoo

All prices are exclusive of VAT. |  Alle Preise sind exklusive MwSt. 
Mit umsatsteuer-Identifi kationsnummer (USt-IdNr) braucht keine Mehrewertsteuer gezahlt zu werden.



BELLEZI
Experience Center 



Brand Collaborations

All prices are exclusive of VAT.  |  Alle Preise sind exklusive MwSt. 
Mit umsatsteuer-Identifi kationsnummer (USt-IdNr) braucht keine Mehrewertsteuer gezahlt zu werden. 

bellezi.com  |  bellezi.de  |  bellezi.nl

PREMIUM WELLNESS EQUIPMENT

Bellezi would like to thank the following brands for the 
successful collaborations and trust:

Next time..
YOUR LOGO

Version 24.2




